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26. jun. 2019 kl. 14:24 skrev Ellen Øseth <oeseth@gmail.com>: 

Hei,  

 

Følgende spørsmål stilles fylkesråd for Samferdsel og Miljø: 

 

Finnes det en beregning eller vurdering av klimaeffekten av å bygge Langsundforbindelsen? 

Både med tanke på selve byggeprosessen - men også langvarig drift av vei i tunell i stedet for 

fergedrift? Hvis slik vurdering finnes, ønsker jeg den tilsendt. Hvis slik vurdering ikke finnes, 

foreligger det planer om å beregne dette i prosjektet, og da eventuelt når? 

 

Mvh Ellen Øseth (SV) 
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